
ZÁPISNICA č. 1/2024 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Podskalie 

dňa 12. marca  2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program zastupiteľstva  

 

 

1. Uvítanie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2023 

5. Prerokovanie záverečného účtu obce, Výročná správa 

6. Správa hl. kontrolóra o vykonaní kontroly za rok 2023 

7. Zmeny v rozpočte 

8. Schválenie smernice o výbere poplatkov za služby poskytované občanom 

9. Informácie o projektoch 

10. Informácie o chode obce 

11. Požiadavky občanov 

12. Diskusia 

13. Ukončenie zasadnutia OZ. 

      
 

 

JEDNANIE 

 

K bodu 1.  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka  obce Zuzana Dočekalová, 

Z neúčasti na zasadnutí OZ ospravedlnila Jozefa Jakúbeka a Mgr. Miroslavu Lapčíkovú 

V úvode privítala prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý doplnila o bod 

schválenie rezervy na pestevnú činnosť. Prítomní poslanci schválili program jednohlasne.  
 

K bodu 2. 

Voľba návrhovej komisie bola prevedená hlasovaním v zložení: Ing. Pavol Jakubek, Ing. Peter 

Mitaš 

Overovateľ:  Martin Lapčík 

Zapisovateľ:  Ing. Peter Mitaš 

 

K bodu 3.  

Uznesenia prijaté na zasadnutiach obecného zastupiteľstva sa plnia v stanovených termínoch. 
 

K bodu 4. 

Starostka obce informovala o stanovisku hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za 

rok 2023, ktoré je odporúčacie s prijatím záverečného účtu bez výhrad. Správu hlavného 

kontrolóra vzali poslanci na vedomie. 

 

K bodu 5. 

Všetkým poslancom bol doručený v predstihu návrh záverečného účtu a individuálna výročná 

správa Obce Podskalie  za rok 2023.  Poslanci boli oboznámení aj s účtovnou závierkou obce za 

rok 2023. Záverečný účet bol v termíne zverejnený na úradnej tabuli, ako i na internetovej 

stránke obce.  Poslanci boli oboznámení s plnením rozpočtu v jednotlivých častiach. V rámci 

bežného a kapitálového rozpočtu obec vykazuje prebytok vo výške 2 762,83 €, ktorý by mal byť 



zdrojom rezervného fondu, o ktorom rozhoduje obecné zastupiteľstvo. K záverečnému účtu 

nemali poslanci pripomienky. 

Zároveň dala  starostka obce hlasovať aj o tvorbe rezervného fondu z prebytku hospodárenia 

roku 2023 a to v sume 2 762,83 € . Poslanci schválili tvorbu rezervného fondu.  
 

K bodu 6. 

Správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly na Obecnom úrade v Podskalí za rok 2023 

predložila starostka obce. Správa bola zaslaná vopred aj poslancom OZ. Prítomní poslanci vzali 

správu na vedomie.  
 

K bodu 7. 

Starostka obce informovala poslancov OZ o zmenách v rozpočte: 

1/ rozpočtové opatrenie č. 1 zo dňa 8.1.2024 –  úpravy rozpočtu na položke dobropisy, navýšenie 

o 776 € a na strane výdavkov navýšenie na elektrickú energie v KD o 890 € a iné , ktoré poslanci 

vzali na vedomie.  

 

2/ rozpočtové opatrenie  č. 2  zo dňa 12.2.2024 – z dôvodu poskytnutia finančných prostriedkov 

na PVŠS – evidencia obyvateľov v sume 48,51 €, register adries v sume 22,80 € €,  životné 

prostredie 17,80 €, volby prezidenta SR 490 € a iné , ktoré poslanci vzali na vedomie.  

 

3/ rozpočtové opatrenie č. 3 zo dňa 12.3.2024 - zvýšenie výnosu dane z príjmov o 2 872 € 

v zmysle rozpisu Ministerstva financií SR,  ktoré budú použité okrem iného aj  na úhradu 

zvýšených nákladov na energie v KD 972 € a ako spoluúčasť na projekte Športové ihrisko v obci 

Podskalie v sume 1900 €.   

Poslanci berú na vedomie rozpočtové opatrenie č. 1 a 2 a schvaľujú rozpočtové opatrenie č.3. 

Rozpočtové opatrenia č. 1, 2  a 3 tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 8. 

Starostka predložila na schválenie: 

a) Smernicu o výbere poplatkov za služby poskytované občanom. Smernica bola vopred 

zaslaná poslancom, ktorí ju schválili bez pripomienok.  

b) Tvorbu rezervy na pestovnú činnosť v obecných lesoch, podľa plánu pestovnej 

a ťažbovej činnosti na rok 2024, ktorú vypracoval odborný lesný hospodár, v sume 

2 000€. 

 

 K bodu 9. 

1. Športové ihrisko v obci Podskalie – odoslané na kontrolu verejného obstarávania 

2. Príprava projektu – Chodník na cintoríne 

 

K bodu 10. 

Starostka  obce informovala: 

a) Potreba zmeniť stanovisko na zber plastov, z dôvodu premnoženia hlodavcov. S firmou 

Marius Pedersen boli dohodnuté podmienky o premiestnení ku veľkokapacitnému 

kontajneru.  

b) Prejednať novú zmluvu na prenájom športového ihriska  Rimskokatolíckou cirkvou, 

farnosť Podskalie – prenájom končí v roku 2028.   

c) V nasledujúcich mesiach budú prebiehať zbery – šatstva, papiera, elektro-odpadu 

a kovošrotu. 

d) Pripravované obecné akcie – stavanie mája. 

 

K bodu 11 

a) výmena neoniek – 3ks 

 

 



K bodu 15 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť.  
 

V Podskalí dňa 12.3.2024 

 

Zapísala:  Ing. Peter Mitaš                      ................................ 

 

Overil:    Martin Lapčík                             ................................ 

 

  

 

 

 

 

  

           

   Zuzana Dočekalová 

                   Starostka obce   


